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                                                   Z  A  P  I  S  N  I  K   
 

Sa 20. sjednice Općinskog vijeća Općine Kloštar Ivanić, održane dana 09.07.2015. 

godine s početkom u 16,10 sati u Općinskoj vijećnici u Kloštru Ivaniću – I kat. 

Sjednici predsjedava predsjednik Općinskog vijeća, Krešimir Bunjevac.  

Zapisnik vodi Lidija Zubatović , referent za poslove samouprave i administrativne 

poslove 

Sjednica je javna.  

 

PRISUTNI VIJEĆNICI I VIJEĆNICE: 

Tomislav Vlahović, Nikolina Pavelić, Zlatko Golubić, Ivica Novosel, Ivo Ćosić, Siniša 

Đura, Božidar Balenović, Mirko Ivaković, Mislav Lukša, Danijela Bardić, Zdravko 

Lojna, Željko Bokun., Krešimir Bunjevac 

 

 

ODSUTNI VIJEĆNICI: 

Mario Haludek, Nenad Kukec  

 

OSTALI PRISUTNI: 

Željko Filipović - načelnik Općine Kloštar Ivanić 

Predstavnici Obiteljskog Radija Ivanić – Zvonimir Gaiger, Davor Lebović 

Lidija Zubatović - referent za lokalnu samoupravu 

Mateja Pokas- upravni referent  

Vlatkica Šilipetar- računovodstveni referent 

Valentina Zukančić- referent za administrativne poslove na stručnom osposobljavanju 

Ivica Martinek- direktor Ivaplina d.o.o. 

Sanja Radošević- direktorica Ivakop d.o.o.  

Vjekoslav Broz- direktor Vodoopskrbe i odvodnje d.o.o.  

Radojka Šporer – v.d. ravnateljica Obiteljskog Radio Ivanić  

 

Predsjednik Općinskog vijeća, Krešimir Bunjevac  pozdravlja prisutne, konstatira da je u 

vijećnici prisutno 12 od 15  vijećnika, te postoji kvorum za donošenje pravovaljanih 

odluka i zaključaka.  

 

Prije utvrđivanja samog dnevnog reda predsjednik Općinskog vijeća, Krešimir Bunjevac  

otvara raspravu o zapisniku sa 19.sjednice Općinskog vijeća.  

 

Otvara se rasprava: 

 



Mislav Lukša: U zapisniku imamo problem sa istinitim prenošenjem riječi iznesenih na 

sjednici. Ovdje piše, citiram u mom dijelu izlaganja u aktualnom satu „naplata prava 

puta služnosti poduzećima naše općine“, koliko je sredstava skupljeno od navedene 

odluke vijeća donesene u 10 mj. Ako nije ništa prikupljeno zašto nije i kada će biti?  

Rečenica nema smisla.  

Izrekao sam: Naplata služnosti poduzećima naše općine, radi se o velikim poduzećima, 

ovim zapisnikom htjelo se reći  da sam ja rekao protiv malih poduzeća iz naše općine.  

Naplata prava puta poduzećima naše općine nisam izrekao.  

Ova odluka bi omogućila poduzetnicima i građanima da prihoduju na temelju naše 

odluke od tih velikih poduzeća.  

Kada ćete napraviti dječje igralište u Obreškoj? 

Načelniče niste mi odgovorili na postavljeno pitanje, odgovor ste trebali dostaviti u 

pismenom obliku.  

Zatvara se rasprava po zapisniku i daje na glasanje sa navedenim primjedbama.  

Konstatira se da je u vijećnici prisutno 11. vijećnika. 

Sa 9 glasova „za“, 1 glasom „protiv“ i 1 „suzdržanim“ usvaja se zapisnik sa 19. sjednice 

Općinskog vijeća.  

Predsjednik Općinskog vijeća, Krešimir Bunjevac predlaže izmjenu redoslijeda u 

točkama dnevnog reda, tako da se točka 2.   Informacije o poslovanju trgovačkih društava 

za 2014. godinu, raspravlja prije točke 1 i aktualnog sata.  

Daje na glasanje predloženi dnevni red sa izmjenom redoslijeda točaka.  

Radu vijeća pridružuje se vijećnik Ivo Ćosić, konstatira se da je nazočno 12 vijećnika. 

Sa navedenom izmjenom u redoslijedu točaka ,jednoglasno se usvaja predloženi  

  
                                                          D n e v n i  r e d :      

     -     Aktualni sat 

1. Rasprava i donošenje Godišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna Općine Kloštar Ivanić 

za 2014. godinu  

Predlagatelj: općinski načelnik 

2. Informacije o poslovanju trgovačkih društava za 2014. godinu: 

a) IVAPLIN d.o.o. za distribuciju i opskrbu plinom, Ivanić-Grad 

Izvjestitelj: direktor g. Ivica Martinek 

b) IVAKOP d.o.o. za komunalne djelatnosti, Ivanić-Grad 

Izvjestitelj: direktorica gđa. Sanja Radošević 

c) VODOOPSKRBA I ODVODNJA IVANIĆ-GRAD d.o.o. za vodne usluge 

Izvjestitelj: direktor g. Vjekoslav Broz 

d) OBITELJSKI RADIO IVANIĆ d.o.o., Ivanić-Grad 

Izvjestitelj: vršitelj dužnosti gđa. Radojka Šporer 

3. Rasprava i donošenje Zaključka o sklapanju Sporazuma o suradnji na projektu razvoja 

infrastrukture širokopojasnog pristupa u područjima u kojima ne postoji dostatan 

komercijalni interes za ulaganja, prihvatljivog za financiranje iz EU fondova 

Predlagatelj: općinski načelnik 

4. a) Podnošenje Izvješća Komisije za izbor i imenovanje o provjeri formalnih uvjeta  

prijavljenih kandidata za izbor članova i zamjenika članova Savjeta mladih Općine 

Kloštar Ivanić i utvrđivanje važećih kandidatura 



b) Provođenje izbora i donošenje Odluke o izboru članova i zamjenika članova Savjeta 

mladih Općine Kloštar Ivanić 

5. Razno 

 

T  o  č  k  a  1.   

Informacije o poslovanju trgovačkih društava za 2014. godinu: 

a) IVAPLIN d.o.o. za distribuciju i opskrbu plinom, Ivanić – Grad 

b) IVAKOP d.o.o. za komunalne djelatnosti, Ivanić-Grad 

c) VODOOPSKRBA I ODVODNJA IVANIĆ-GRAD d.o.o. za vodne usluge 

d) OBITELJSKI RADIO IVANIĆ d.o.o., Ivanić-Grad 

 

Ivica Martinek, direktor poduzeća IVAPLIN upoznaje prisutne sa izvješćem o poslovanju. 

Poduzeće IVAPLIN u 2014. godini poslovalo je u otežanim uvjetima zbog izvanredno tople 

godine i male potrošnje plina. Unatoč tome Ivaplin je i ove godine poslovao pozitivno te ima 

pozitivan poslovni rezultat od 372.000,00 kn. Sve svoje planirane radne zadatke smo izvršili.  

Sanja Radošević, direktorica poduzeća IVAKOP upoznaje prisutne sa izvješćem o 

poslovanju. 

Trgovačko društvo Ivakop dana 01.06.2014., temeljem zakona pravno je podijeljeno, tako da 

je u matičnom društvu ostala djelatnost gospodarenja otpadom, a izdvojila se djelatnost 

vodoopskrbe. Bitno je napomenuti da je pad prihoda vidljiv zbog razloga podjele društva. 

Toplana kao objekt je ostala u bilanci matičnog društva Ivakop prema diobenoj bilanci koja je 

napravljena 31.05.2014. Ukupni prihodi trgovačkog društva su 14.374.044,72 kn, a ukupni 

rashodi 15.516.815,21 kn, te je ostvaren negativan financijski rezultat od 1.142.770,49 kn.  

Vjekoslav Broz, direktor poduzeća Vodoopskrba i odvodnja upoznaje prisutne sa izvješćem o 

poslovanju. 

Trgovačko društvo Vodoopskrba i odvodnja počelo je sa samostalnim djelovanjem od 

01.06.2014. izdvajanjem te djelatnosti iz trgovačkog društva Ivakop. U razdoblju od 7 mjeseci 

ostvarili smo ukupni prihod od 7.768.204,53 kn, ukupni rashod od 7.683.639,66 kn, dobit 

prije oporezivanja 84.564,87 kn, te nakon oporezivanja 67.975,51 kn. U djelatnosti 

vodoopskrbe ostvaren je pozitivan rezultat u iznosu od 192.771 kn dok je u djelatnosti 

odvodnje ostvaren negativan rezultat od 108.206,00 kn. Razlozi tog gubitka su što se s 

naplatom odvodnje započelo tek u desetom mjesecu 2014. godine, te su povećani troškovi 

opremanja navedene djelatnosti.  

Radojka Šporer, vršitelj dužnosti Obiteljskog radija Ivanić upoznaje prisutne sa izvješćem o 

poslovanju.  

Skupština Obiteljskog radija Ivanić usvojila je izvještaj o radu i financijskom poslovanju ORI 

za 2014. godinu. ORI je servis jedinicama lokalne samouprave i slušateljima. Slušateljima 

lokalnog radija je bitno da budu upoznati s lokalnim temama, koje se tiču svakodnevnog 

života, jer većinu toga drugdje ne mogu čuti. Informativni lokalni program je najskuplji dio 

programa jer se ne može raditi bez stalno zaposlenih novinara. Programsko poslovna 



koncepcija se temelji na raznolikim temama namijenjenim svim uzrastima, obrazovanju i 

spolu. Svaka specijalizacija je isključena, jer je područje koncesije premalo i ekonomski 

preslabo. Da bismo u konkurenciji s puno jačim radio stanicama zadržali slušanost, jedini je 

način imati jak lokalni informativni program, kojega se može čuti samo na lokalnom radiju.   

Stoga imamo čak 7 emisija, vijesti dnevno, pružaju kompletnu sliku našeg područja, a i šire. 

Nakon 19,00 sati program se emitira dijelom izravno, a dijelom snimljeno, što omogućava i 

repriziranje najzanimljivijih emisija. Jak informativni program znači više troškove 

proizvodnje od zabavnog, jer traži stalno zaposlene i iskusne novinare, koji moraju stalno biti 

na raspolaganju. U 2014. godini realizirano je 8.760 sati programa, od kojih je 2.828 sati ili 

34% informativnog. Pored vijesti, imamo i brojne emisije o aktualnoj problematici (iz rada 

lokalne samouprave – utorkom Križ i četvrtkom Kloštar Ivanić, srijedom „Na žeravici“ - 

Ivanić-Grad, zajednička poduzeća, turističke zajednice, itd.  

Kvalitetu i raznovrsnost programa Obiteljskog radija Ivanić posebno ističe Agencija za 

elektroničke medije RH, kojoj smo odgovorni za program, i koja nam radi njihove kvalitete 

preko natječaja sufinancira 5 informativnih emisija. Postoji niz stručnih izvještaja, koji upravo 

primjerom Obiteljskog radija Ivanić predviđaju kako bi u budućnosti trebala programski 

izgledati lokalna radio stanica u Hrvatskoj. Nažalost, priznanja struke i nadležnih tijela nisu 

dovoljni za ekonomsko preživljavanje. Dapače, Obiteljski radio Ivanić se bori s osnovnom 

egzistencijom, zaostaje tehnološki i tehnički, ima plaće ispod državnog prosjeka koje kasne, a 

usprkos svemu radi kvalitetan program. Bez  razumijevanja lokalne samouprave, naših 

suvlasnika u ovakvim kriznim vremenima, više ne bismo postojali. 23. listopada 2015. će biti  

45. obljetnica početka emitiranja našeg programa. Od 137 radija u Hrvatskoj, mi smo među 

30-tak najstarijih. 

U 2014. godini je ostvaren ukupni prihod od 1.042.325,00 kn, a dobit je nakon odbitka poreza 

1.493,00 kn. Vlastiti prihodi su iznosili 337.465,00 kn ili 33%, a 67% su bile dotacije 

suvlasnika. Podsjećamo da su u 2014. suvlasnički udjeli zaposlenika bili 25%, te Grada 

Ivanić-Grada i Općina Križ i Kloštar Ivanić po 25%. 

Otvara se rasprava. 

Mislav Lukša:  

Pitanja za Ivaplin. Reagirao bih na trovanja plinom, obzirom da smo na području naše Općine 

imali situacije trovanja plinom gdje su propuštale stare instalacije, te je nešto po tom pitanju 

bilo poduzimano. Radi se o Ulici kralja Tomislava. Sada je tamo raskopan i nogostup. Zanima 

me hoće li Ivaplin sanirati taj nogostup koji je raskopan?  

Obzirom da je Ivaplin završio prošlu godinu sa dobiti, hoće li graditi nove i mijenjati stare 

dionice i hoće li to biti na području OKI? 

Budući da ste bili zatečeni sa negativnim prilikama tople godine i smanjeni su prihodi od 

prodaje i fizičkim i pravnim osobama, što će se dogoditi ako se taj negativan trend smanjenja 

potrošnje plina nastavi.  

U planu predstečajne nagodbe Ivaplin je planirao određene poslovne djelatnosti (građevinske 

zahvate) na području Otoka Ivanića koje su trebale financirati jedinice lokalne samouprave i 

tada bi Ivaplin ostvarivao određenu dobit kojom bi pokrivao stare dugove. Što ako JLS neće 



moći plaćati navedeno te kako će se to odraziti na rezultate i je li uprava predvidjela te 

situacije i rezervirala određena sredstva? 

Krešimir Bunjevac: Upozorenje svim vijećnicima. Po našem Poslovniku imamo pet minuta 

za raspravu po jednoj točci. Obzirom da je ovo točka koja ima više segmenata produžiti ćemo 

raspravu na deset minuta. Molim da se toga držite.  

Mislav Lukša: Zaboravio sam na početku reći da mi je žao što Odbor za financije i Proračun 

nije dao mišljenje na ova Izvješća i što nije o njima raspravljao jer se radi o općinskoj 

imovini. 

Pitanja za Ivakop. Objasnite nam drastičan pad vrijednosti imovine Ivakopa? Čini mi se da je 

Ivakop od najveće firme na području Otoka Ivanić postao jedna od najmanjih firmi. Imate 

vrlo nisku vrijednost ukupne imovine. Je li Ivakop uopće u mogućnosti dalje provoditi neke 

veće investicije sa tako niskom imovinom?  

Da li se planiraju neke nove investicije i koje bi to bile?  

Koji je vaš odnos sa Županijskim regionalnim centrom za gospodarenje otpadom?  

Pitanja za Vodoopskrbu i odvodnju. Gdje se rade analize vode? Na izvoru ili kod krajnjeg 

korisnika? Zanima me jeste li u ovom izvještaju prikazali da ste pristupili izmjeni starih 

cjevovoda? Jeste li rezervirali sredstva za to? Koji su najstariji cjevovodi i od kojih materijala 

su napravljeni? Kakva će biti kvaliteta vode kada prođe kroz naše stare cijevi? Velike su 

obaveze poduzeća, molim da nam direktor kaže koliko točno iznose i na koji način planira 

riješiti iste? 

Pitanja za Obiteljski radio Ivanić. Hoćemo li i ove godine morati značajno sudjelovati u 

financiranju Radija? Hoće li Radio samostalno moći opstati do kraja godine bez intervencija 

jedinica lokalne samouprave? 

Ivica Martinek: Pitanja što se tiču trenutnih radova nisu vezana za financijski izvještaj o 

poslovanju za 2014. godinu, ali ipak ću odgovoriti na njih. Poslovna politika Ivaplina je da 

sve svoje radove dovede do kraja. U ulici kralja Tomislava radovi su pred završetkom i prema 

dogovoru sa vašim načelnikom nogostup će se u cijelosti asfaltirati. Dogovor je da trošak 

asfaltiranja nogostupa podijelimo na pola.  

Na našem distributivnom području ima 380 km plinovoda. Od tih 380 km, 105 km je starog 

čeličnog plinovoda. Ako je plinovod star i čelični ne znači da je i dotrajao. Neke dionice su u 

ispravnom stanju iako su već davno amortizirane. 15-og počinjemo radove na zamjeni i 

izgradnji plinovoda u Čemernici. Također, ove godine mislimo raditi na održavanju 

plinovoda. Bilo je nekoliko propuštanja plina zbog dotrajalih cjevovoda pa smo pristupili 

zamjeni. Napominjem da prirodni plin kojim se grijemo nije otrovan, već je zapaljiv i 

eksplozivan. Otrovan je ugljični monoksid koji je tihi ubojica i koji u vrlo malim količinama 

šteti zdravlju. Molim građane da već sada pristupe izmjeni instalacija da budu ispravne tako 

da kod početka sezone grijanja ne dolazi do neželjenih posljedica. 



Došlo je do drastičnog smanjenja potrošnje plina. Mogu reći da smo našli rezerve unutar 

tvrtke tako da unatoč smanjenim prihodima možemo obaviti sve planirane radove. Također, 

poduzeli smo sve da bi se gubitci u plinu koji su doveli do negativnog poslovanja sveli unutar 

zakonskih okvira. Hrvatska regulatorna agencija dozvoljava da tehnološki gubitak plina bude 

do 3%. U 2013. gubitak plina bio je 9,44%, a sada je 4%.  

Na naš financijski rezultat ne utječe smanjenje radova koje financiraju grad i općine, već 

utječe fizički gubitak plina i gubici iz financijskog poslovanja. 

Sanja Radošević: Odgovor na pitanje niske imovine. Imovina je niska zbog podjele društva 

jer je djelatnost vodoopskrbe ostvarivala veće prihode nego djelatnost gospodarenja otpadom. 

Tvrdim da je firma sa 01.01.2015. stabilna i likvidna.  

Investicije se planiraju u dogovoru sa suvlasnicima odnosno sa jedinicama lokalne 

samouprave i njihovim potrebama.  

Jedina povezanost sa Županijskim regionalnim centrom za gospodarenje otpadom je ta što se 

planira njegova gradnja na katastarskoj čestici koja graniči sa našom.  

Mislav Lukša: Specificirao bih pitanje. Dugotrajna imovina u 2013. g. iznosila je 67 milijuna 

kn, a 31.12.2014. 8 milijuna kn. Kratkotrajna imovina pala je sa 13,7 milijuna kn na 2,45 

milijuna kn. Moje pitanje je bilo da nam objasnite kako se to dogodilo? Kako se dogodilo da 

građevinski objekti sa 44,7 milijuna padnu na 1,1 milijun? Sada kada se izdvojila 

vodoopskrba i kada smo u Ivakopu izgubili toliku imovinu hoće li Ivakop biti sposoban 

provoditi veće investicije bez pomoći jedinica lokalne samouprave. 

Vjekoslav Broz: Kod neprerađene vode analiza se radi na izvorištu, pa potom i kod samih 

potrošača. Ona se provodi svakodnevno u internom laboratoriju društva. Također, provodi se 

uzorkovanje od ovlaštenog laboratorija jednom mjesečno, te se provodi monitoring mreže 

kojeg financira Županija i čiji rezultati se dostavljaju Zavodu za javno zdravstvo RH. Osim tih 

ispitivanja, INA d.d. kao naš dobavljač vode provodi ispitivanje četiri puta godišnje. 

U tijeku je jedan od najvećih projekata u Hrvatskoj – Regionalni vodoopskrbni sustav Zagreb-

Istok. Na našem području trebalo bi se zamijeniti 45 km dotrajalih cjevovoda.  

Nemamo nepodmirenih obveza osim obveze prema Kapitelu i obveze prema Ivakopu koja je 

dobivena podjelom društva.  

Radojka Šporer: Problemi koji su kulminirali u poslovanju ORI tijekom 2014. g. nastali su 

zbog pada na marketinškom tržištu koji je nastao zbog gospodarske krize. Nastale su ideje da 

se problemi ORI riješe privatizacijom. Prema iskustvima susjednih radio stanica to ne bi bilo 

dobro rješenje. Ove godine pojačani su napori za poboljšanje marketinga ali i dalje 

prevladavaju promjenjivi rezultati jer gospodarska kriza još nije prevladana. Također, naplata 

reklama na radiju je upitna i problematična.  



Svaki mjesec imamo radne sastanke sa gradonačelnikom i načelnicima gdje se detaljno 

analiziraju prihodi i rashodi. Također, dogovoreno je da se postupno krene sa pomlađivanjem 

kadrova (zapošljavanje mladih osoba putem mjera HZZ-a).  

Mislav Lukša: g. Broz, niste u potpunosti odgovorili na moje pitanje. Od vas sam očekivao 

da kažete da su dugoročne obveze prema dobavljačima 969.000,00 kn, a da su ukupne obveze 

prema dobavljačima 9.268.595,00 kn. Recite kako vi komentirate dospjela plaćanja sa aspekta 

Zakona o financijskom poslovanju? Kako i na koji način prema Zakonu o financijskom 

poslovanju posluje tvrtka Vodoopskrba i odvodnja i također me zanima njihov odnos prema 

potraživanju od Općine Križ? 

Vjekoslav Broz: Planom podjele društva Ivakop naslijedili smo dugovanje. Vodoopskrba i 

odvodnja prema revizorskom izvješću posluje tek sedam mjeseci. 

Tomislav Vlahović: g. predsjedavajući, zamoliti ću vas da se držite poslovnika, a vas g. 

Lukša bih zamolio da pažljivo slušate govornike. Gđa. Radošević je odgovarala na njegova 

pitanja dok je on ugodno čavrljao. Jako nepristojno. Isto tako g. Broz je ovo ponovio u 

uvodnom izlaganju. Molim da se držimo poslovnika. 

Krešimir Bunjevac: g. Lukša učestalo kršite poslovnik i očekujete od mene iz sjednice u 

sjednicu da to toleriram.  

Zlatko Golubić: Ovo su trgovačka društva, a ne socijalna društva, te moraju poslovati po 

Zakonu o trgovačkim društvima, a to znači pozitivno. Ako bilo koje trgovačko društvo u 

vlasništvu triju Općina dođe u gubitak kojega ne može pokriti, vlasnici su dužni pokriti taj 

gubitak. Ovi Izvještaji trebali su biti prezentirani na dvije stranice tako da ih je lakše pratiti. 

Činjenica je da su svi poslovali u lošim ekonomskim uvjetima. Trgovačka društva nemaju 

sredstva za investicije, te ovise o drugim izvorima i o tome treba voditi računa. Sva tri 

trgovačka društva poslovala su prema svojim mogućnostima.  

Zdravko Lojna:  Zamolio bih načelnika da dogovori jedinstvenu izradu metodologije 

izvješća za sva tri trgovačka društva. Također, slažem se sa inicijativom g. Golubića da ta 

izvješća budu sažetija i kraća.  

Pitanja u Ivaplinu. U prošlosti su učinjeni veliki napori da se trgovačko društvo stabilizira i da 

se provodi predstečajni postupak. No, revizor je naglasio da je poslovanje trgovačkog društva 

Ivaplin upitno ukoliko uprava neće raditi na provedbi plana predstečajne nagodbe. To 

obavezuje i vlasnike odnosno suvlasnike Ivaplina. 

Pitanja Ivakopu. Trgovačko društvo mora se baviti sa osnovnom djelatnošću, a to je 

gospodarenje otpadom. Distribuciji toplinske energije nije mjesto u tom trgovačkom društvu, i 

treba se pronaći način kojim će se isto izdvojiti.  

Iskazan je gubitak od 1.142.770,49 kn. Gubitak se odnosi na poslovanje bivše uprave? Ako je 

tako da li će netko odgovarati za takvo loše gospodarenje? 



Pitanja za Vodoopskrbu i odvodnju. Nije dobro da jedna Općina/suvlasnik duguje tom 

trgovačkom društvu preko 9 milijuna kuna. To je rezultat lošeg poslovanja i lošeg 

gospodarenja. Nadam se da će uprava i skupština tog trgovačkog društva za to odgovarati. 

Ukoliko trgovačko društvo u budućnosti iskaže negativan poslovni rezultat, njega su dužni 

podmiriti suvlasnici odnosno JLS (Grad Ivanić, Općina Križ, Općina Kloštar Ivanić) na teret 

općinskog proračuna odnosno na teret naših građana. 

Sanja Radošević: Htjela bih se osvrnuti na pitanje vezano uz toplanu. G. vijećnik ima pravo 

kada kaže da ta djelatnost ne bi trebala biti u našoj bilanci, no planom podjele je tako 

određeno. Radimo na tome da toplana što prije prestane djelovati i da korisnici njenih usluga 

nađu drugi način grijanja svojih objekata. Radna jedinica toplana posluje sa gubitkom 

obzirom da se radi o starim postrojenjima koji zahtijevaju stalne intervencije. 

Nisam kompetentna osoba da dajem odgovor na pitanje glede odgovornosti bivše Uprave i 

Skupštine poduzeća zbog lošeg poslovanja. 

Božidar Balenović: Pitanje Ivaplinu. Gledajući poslovanje u 2014.g. jesmo li po vašem 

mišljenju trebali navedeno poduzeće prodati odnosno privatizirati? 

Pitanja Ivaplinu i Vodoopskrbi i odvodnji. Koliko je novih cjevovoda u OKI postavljeno, a 

koliko je sanirano? 

Pitanja za sva 3 poduzeća.  

Koliko je bilo zaposlenih 01.01.2014., a koliko 31.12.2014.? 

Kolika je prosječna plaća zaposlenika kod sva tri poduzeća? 

Ivica Martinek: Kao predsjednik Uprave ne smijem imati stav o tome da li je Ivaplin trebalo 

privatizirati/prodati. Moja zadaća je da poduzeće ne ostvaruje gubitke i da posluje pozitivno, 

te se brinem za sigurnost opskrbe i distribucije plinom. 

Novih cjevovoda se nije izgrađivalo iz razloga što nije bilo zahtjeva za priključenje novih 

korisnika. Na području OKI u 2014.g. zamijenjeno je 3,3 km mreže.  

U Ivaplinu je u navedenom razdoblju bilo zaposleno 32 djelatnika. Također, u financijskom 

izvještaju je navedeno koja je prosječna plaća djelatnika.  

Vjekoslav Broz: Na području OKI rekonstruirano je 1 km cjevovoda, a od 01.06.2014. do 

31.12.2014. ništa nije bilo izgrađeno, ali ću pismeno detaljnije odgovoriti na to pitanje.  

01.06.2014. kada Vodoopskrba počinje djelovati kao zasebno poduzeće preneseno je iz 

Ivakopa 20 ugovora o radu, a od onda je zaposleno još dvoje djelatnika zbog povećanog 

obima posla. U pisanom obliku ću odgovoriti na pitanje koja je prosječna plaća djelatnika.  

Sanja Radošević: Predložila bih da podatke koji su zatraženi dostavim u pisanom obliku. 

Siniša Đura: Zahvaljujem direktorima na financijskim izvještajima, ali mislim da slušatelje i 

stanovnike jedinica lokalne samouprave više zanimaju godine koje dolaze i planovi za 



budućnost naših trgovačkih društava i nisam siguran da toliko pažnje zaslužuje ono što je 

prošlo.  

Tomislav Vlahović: Prošla godina nije bila toliko loša za naša javna poduzeća. Čini mi se da 

bi možda bez obzira na najbolje iskazani rezultat najviše trebali biti zabrinuti sa Ivaplinom u 

kojeg smo uložili najviše proračunskog novca. Neke negativnosti o kojima smo najviše 

diskutirali rezultat su promjena uprava, a imamo i mlade uprave prema stažu trajanja.  

Ono što sam čuo od gđe. Šporer, a nitko od ostalih direktora nije spomenuo je zapošljavanje 

bez zasnivanja radnog odnosa. Ono omogućuje da se napravi analiza kadrova koji u bližoj 

budućnosti mogu biti ključni ljudi tvrtke. Druga mogućnost korištenja onoga što država daje 

je poticanje zapošljavanja mlađih od 30 godina.  

Problematiku javnih poduzeća nećemo riješiti bez da im nađemo posao. To je donekle 

jednostavno za Ivaplin i Vodoopskrbu gdje nam trebaju investicije sa lokalnog nivoa i gdje to 

činimo, ali kako naći posao ORI ili Ivakopu koji se svodi na odvožnju komunalnog otpada. To 

je nešto o čemu moramo razmisliti.  

Zaključuje se rasprava. Daje se 5 minuta pauze.  

 

                                                Aktualni sat: 

Izvješće načelnika Željka Filipović: 

Izvode se radovi na kanalizaciji Ščapovec i Tomislavova ulica. Obavljena je kontrola radova 

od agencije za plaćanje u poljoprivredi sve je proteklo u redu. U tijeku je izgradnja vodovoda 

u I, IV i VI odvojku. Tu je i velika potražnja za priključenjem i nakon izgradnje biti će i dosta 

priključaka kada građani ishode papire potrebne za priključenje. Izvedena je ugradnja tendi na 

područnom objektu dječjeg vrtića. Na glavnoj zgradi vrtića  je završena zamjena stolarije i 

potom se uređuje unutarnji prostor. Na području općine pokrpane su udarne rupe osim u dijelu 

Ščapovca koji je još u radovima izgradnje kanalizacije. 

Na objektu mrtvačnice u Kloštru obnovljena je fasada i krov samog objekta. Isto tako su 

popravljene odvodnje oko samog tog objekta. Saniran je i zid koji se urušavao prema 

parkiralištu od groblja. 

„Ivaplin“ je izveo zamjenu plinske instalacije u Tomislavovoj ulici koja je propuštala. 

Organizirana je Konjogojska izložba zajedno sa“ Kloštranskim škrilakom“. Obilježen je i Dan 

općine kao i Hodočašće branitelja. 

Dobivena je građ. dozvola za reciklažno dvorište. Sada slijedi nakon dobivene pravovaljanosti 

prijava na fond i provedba natječaja. 

U tijeku su završni radovi na izgradnji vodovoda od prepumpne stanice u Vukovarskoj do 

bazena u Sobočanima. Iza toga slijedi tlačna proba istog i asfaltiranje cesta i putova gdje je 

prolazio i rađen iskop. 



Od sredine sljedećeg tjedna počinje izgradnja vodovoda i plinovoda od Čemerničke ulice u 

Kloštar Ivaniću do Čemernice cca 3,5km. 

Za ovo vijeće nismo stavili točku vezanu uz inv. održavanje cesta prema pristiglim ponudama 

iz razloga što nam županija nije odobrila za sad sufinanciranje istog.  

Od županije smo do sada dobili sredstva za konjogojsku izložbu, „Kloštanski škrilak“ i 75% 

od troška projektiranja nogostupa i biciklističke staze u Tomislavoj ulici. Prema najavama 

dobiti ćemo sredstva za vodovod Čemernica Lonjska.  

Mislav Lukša:  

Kakvo je stanje komunalnog reda u Lipovcu Lonjskom? (regularni pojas i nogostup zarastao u 

travu).Što je sa cvjetnjakom koji je financiran sa općinskim sredstvima, u kakvom je stanju i 

da li ste nekoga zadužili da to održava? 

Stanje nogostupa i cesta u ul. kralja Tomislava? 

Od direktora „Ivaplina“ rečeno je da će oni učestvovati u popravku nogostupa sa 50 %, da li 

će općina učestvovati u popravku nogostupa i kada će se to izvesti da nogostup dovedeno u 

prvobitno stanje? Na prošloj sjednici vijeća nisam dobio odgovor što je sa dječjim igralištem 

u Obreški, pa molim odgovor na to pitanje.  

Zašto izostaju radovi u Sobočanima, vrše se radovi na privatnoj parceli i to u visini 40.000,00 

kn. Investitor je općina a radove ne izvode lokalni izvođači koji bi bili povoljniji.  

Zanima me zašto se radovi izvode na privatnoj parceli a financiraju se od strane općine? 

Naplata prava služnosti, na prošlom vijeću odgovorili ste mi da nismo naplatili prema Odluci 

o pravu služnosti, jer je potrebno imati katastar vodova preko kojeg možemo tražiti naknadu.  

U državnoj geodetskoj upravi rečeno mi je da općina ne može imati katastar vodova već da 

evidenciju o tome vodi uprava za katastar pri drž. geodetskoj upravi. Potrebno je od njih 

zatražiti taj podatak sa svim podacima o katastru vodova ina osnovu toga primjenjivati 

Odluku o pravu služnosti. A za podatke o katastru vodova koji oni ne posjeduju to je potrebno 

istraživati sa INOM.  

Udarne rupe na cestama se ponovno otvaraju? Da li ćemo prije blagdana Velike Gospe 

ponovo izvoditi radove na krpanju udarnih rupa? Kako su to izvedeni radovi kad se rupe već 

otvaraju i koliko je to koštalo? 

Hoćete li financirati nabavu školskih udžbenika koji su dotrajali ili koje smo planirali 

zamijeniti jer su po prirodi radne bilježnice? Da li pripremate rebalans Proračuna u tom 

smjeru? 

Načelnik Željko Filipović: 

Što se tiče sanacije ulice Kralja Tomislava, direktor „Ivaplina“ govorio je o sanaciji ulice sa 

učešćem od 50 % , a preostali iznos bi se financirao iz sredstava općine. Nakon dobivene 



ponude od Ivaplina za izvođenje radova, odlučiti će se o odobrenju sredstava a radovi bi se 

izveli do kraja ovog mjeseca.  

Odgovore na ostala postavljenja pitanja dobiti ćete u pismenom obliku.  

Nikolina Pavelić: 

  
1. Održavanje groblja i objekata; da li izvođač radova zna da nakon ručne ili strojne košnje 

groblja i oko groblja mora travu pokupiti i odvesti na za to određeno mjesto? Ako zna 

zašto opet dozvoljavamo i plaćamo nemar i namjerno ignoriranje Ugovora? Tko 

kontrolira izvršenje njihovog rada prije potpisivanja dnevnika? Tražimo li prije plaćanja 

da poprave loše izvršeni rad? Groblje nisu popravili, a košeno je pred kraj lipnja!  

 

Odgovor načelnika: Pod skupljanjem trave smatra se skupljanje sa staza po groblju. U osam 

godina koliko radim u Općini Kloštar, košnju vrši isti izvođač i radove kontrolira komunalni 

redar. Košnja je izvršena i sada u srpnju. (odgovor Marija Kušar). 
 

2. Obavijestila sam Vas 01.07.2015. elektroničkom poštom da je u Kućnom dolu neodgovorna 

osoba bacila vreću sa smećem na putu br.kat. čestice 2267, a preko te vreće je prošao netko i 

pokosio i vreću i smeće. Nakon 2 dana ʺosvanuloʺ je još smeća. Ako se sada ništa ne 

poduzme, postati će divlji deponij pa isto molim odgovorne da izađu na teren i sami se 

uvjere.  

 

Odgovor načelnika: Odgovorni su uočili nastanak divlje deponije, budući da Općina Kloštar 

nema sklopljen Ugovor za sanaciju divljih deponija, trenutno smo u pregovorima na koji 

način isto riješiti. Odgovor M.Kušar 

 

3. Dali smo bilo što poduzeli da se odradi čišćenje zapuštenih i napuštenih kuća i parcela? 

Ako nismo zašto nismo i zašto se ne pridržavamo se vlastite Odluke o komunalnom redu? 

 

Odgovor načelnika : Komunalni redar uredno šalje obavijesti/opomene sukladno navedenoj 

Odluci, po svakoj opomeni se ostavlja i primjeren rok za izvršenje, tek po isteku roka izdaju se 

rješenja i prekršajni nalozi. (M.Kušar) 

 

 4. Koliko ste do sada opomena/ kazni napisali odnosno naplatili provodeći Obavijest‐nalog 

po čl.16. i 42 Odluke o komunalnom redu OKI‐a??? Uskoro će cvatnja ambrozije pa ako niste 

do sada ništa poduzimali, krajnje je vrijeme da počnete!  
 

Odgovor načelnika: Komunalni redar do sada je poslao 50 (pedeset) opomena. 
 

5. Koševa za smeće po šetnicama još uvijek nema! Zar je to toliko skupa investicija da nismo 

mogli naći nikakvu povoljnu ponudu za kupnju koševa da se mogu postaviti uz šetnice i u 

park? Koliko košta jedan koš za smeće?  

 



Odgovor načelnika: Na području Općine Kloštar postoji samo jedna šetnica tzv. Promenada, 

na njoj postoje koševi za smeće, koji će se i ove godine popraviti. 
 

 

6. Kada će se počupati trava uz cestu na zaobilaznici koja raste iz sipine i orezati grane 

drveća (suhe koje padaju na pješake uz malo jači vjetar i one niske koje lupaju bicikliste ako 

se dovoljno ne sagnu) uz biciklističku stazu?  

 

Odgovor načelnika: Travu na Obilaznici će očistiti veterani NK Kloštra Grane ćemo dati 

orezati Komunalnom cetru.   

 

7.  Iz Hrvatskih šuma je bilo obećano da će ukloniti smeće sa divljih deponija u šumi Marča u 

Sobočanima i Ovršinama, da li su to i odradili? Ako nisu zašto nisu i jesmo li što učinili po 

tom pitanju, naime u tom otpadu je bilo i salonitnih ploča tj. opasnog otpada?  

 

Odgovor načelnika: Hrvatske šume su sanirale navedene divlje deponije, no međutim od toga 

vremena navezen je novi otpad. Salonit ploče nisu odvezene jer ih  deponij Tarno ne prima. U 

razgovoru sa Hrvatskim šumama smo dobili informaciju da će postaviti nadzorne kamere na 

najkritičnija mjesta divljih deponija. 
 

 

8. Niste odgovorili na pitanje kolege Lukše vezano uz zastave na zgradi Općine pa ja 

postavljam to isto pitanje. Zašto zastave nisu postavljene na glavni ulaz u zgradu nego na 

sporedni? Zakon o grbu, zastavi i himni RH te zastavi i lenti predsjednika RH kaže u čl. 11;  

 

Zastava Republike Hrvatske ističe se: 1. stalno na zgradama svih državnih organa,  

kod nas u Kloštru se ne ističe nego se „skriva“ u dvorištu javne ustanove. Možete proučiti i 

čl. 12, 13 i 14.  
 

Odgovor načelnika: Zastave su zatečeno stanje, tako je bilo i za mandata prošlih načelnika.  

 Postaviti će se zastave i sa druge strane. 
 

Mirko Ivaković: Za energetsku učinkovitost za obnovu fasada na zgradama bilo je potrebno 

podnijeti zahtjev za sufinanciranje istog? Kakva je sada situacija sa tim? 

Elementarna nepogoda za 2014. nije proglašena za područje Općine Kloštar Ivanić, stog 

razloga poljoprivrednici nemaju mogućnost oslobođenja zakupa poljoprivrednog zemljišta. 

Zašto općina Kloštar Ivanić nije ništa poduzela za proglašenje elementarne nepogode? 

Zemljište ispred  stočnog sajma zarasla je trnjem i raslinjem (čišćenje iste tražim već duže 

vrijeme) zašto nije očišćeno? 

Načelnik Željko Filipović: 



Što se tiče energetske učinkovitosti zgrada prošle godine bilo je preko JLS i područne 

samouprave, a ove godine prijavljuje se preko Fonda za zaštitu okoliša i energetsku 

učinkovitost. Postoje upute na stranicama Fonda a mogu se dobiti i u općini, kao i obrasci  za 

prijavu građana za ostvarivanje sredstava.  

Odgovor na pitanje za elementarnu nepogodu dobiti ćete u pismenom obliku. 

Čišćenju zaraslog trnja i raslinja na navedenoj čestici pristupiti će se idući tjedan. 

Zlatko Golubić: Na početku ulice Put u raj, nalazi se razastrto kamenje koje je opasno za 

odvijanje prometa na tom dijelu. Postoje divlje deponije za koje je potrebno naručiti odvoz 

istog i riješiti taj problem. Sugestija načelniku da se kanalizacija na groblju nivelira jer blato 

ulazi u istu i postoji opasnost od začepljenja. Također sugestija, načelnikovo mjesto 

potpredsjednika  Nogometnog kluba je u sukobu interesa. Knjigovodstvo kluba vodi se 

nezakonito i ukoliko dođe do kontrole istog postoji mogućnost da se taj klub i „ugasi“, tu su i 

značajna sredstva kojima klub raspolaže te postoji mogućnost i za odgovornost trošenja tih 

sredstava. Potrebno je više poraditi na projektima Europskih fondova. Projekti moraju biti 

izrađeni od verificiranih projektnih kuća kako bi se realizirala sredstva.  

Načelnik Željko Filipović:  

Radimo na pripremi dokumentacije za prijavu na projekte i u mogućnosti smo izvršiti na 

raspisane  prijave tijekom ove godine. Prihvatiti ću sugestiju i za sanaciju  deponija. 

Što se tiče ulice Put u raj, upozoravamo firmu koja na tom dijelu vrši eksploataciju nafte i 

uništava cestu da sudjeluje u popravku iste.  

Danijela Bardić: 

Na prošlom vijeću konstatirali smo da načelnik može iskazati potrebu prisutnosti komunalne 

redarke na vijeću. Da li ste načelniče iskazali potrebu za istim? U razgovoru sa gosp. 

Dokmanić iskazana je želja za prisustvovanjem na vijeću i za mogućnost davanja odgovora na 

neka postavljena pitanja vezana za komunalnu problematiku. Predlažem načelniku da to učini, 

jer bi mu na taj način bilo puno lakše, ne mora on znati za svaki komunalni problem.  

Susjed je došao prijaviti, u svojoj neposrednoj blizini nepokošenu livadu komunalnoj redarki 

da o istom obavijesti vlasnika. Ista je odgovorila neka on to kaže svojoj susjedi vijećnici i 

neka to pitanje postavi vijeću. Odgovor je neprimjeren, s obzirom da takve situacije rješava 

komunalni redar.  

Načelnik Željko Filipović:  

Što se tiče prisutnosti komunalne redarke na sjednici  vijeća nisam iskazao potrebu za istim. 

Komunalna redarka mora riješiti problem košnje trave na livadi.  

Božidar Balenović: Djelatnici komunalnog odjela trebali bi kad se spusti mrak obići javnu 

rasvjetu i utvrditi gdje svijetli a gdje su  dotrajala rasvjetna tijela javne rasvjete i to na 

području cijele Općine Kloštar Ivanić. Potrebno izvršiti zamjenu dotrajalih rasvjetnih tijela.  



Potrebno je dati popraviti tkz. smeđu signalizaciju. Dio  je uništen, dio odvezen u nepoznatom 

smjeru, ostalo je nagnuto. To je signalizacija za našu crkvu i sakralne objekte i znamenitosti. 

Kada će se sanirati ulice koje su prekopane poradi izrade magistralnog voda?Nije u 

nadležnosti naše općine ali načelnik može intervenirati. Transparentna regulacija prometa na 

Trgu Sv. Ivana, na sredini ceste se više nije jasno vidljiva. Da li je to kružni tok, što napraviti 

s tim? Potrebno dati neko rješenje po tom pitanju. Teški kamioni   od INE uništavaju naše 

male ceste gdje tonaža istih  prelazi 12,16 tona. INA bi trebala malo više investirati u našu 

općinu i u sanaciju cesta. Na koje natječaje europskih fondova se kandidirala naša općina i na 

koje se planira javiti? 

Koliko je trošak naše općine za konjogojsku izložbu, koji dio otpada na županiju  ili nekog 

drugog? Kako si načelniče uspio dovesti tako „kvalitetnu „ ugostiteljsku ponudu na 

konjogojsku izložbu? Što se planira oko organizacije blagdana  Velike Gospe? 

Načelnik Željko Filipović: 

Krenulo se sa izmjenom rasvjetnih tijela na području Općine Kloštar Ivanić (periodična 

izmjena). Za tkz „smeđu“ signalizaciju pristupiti će se popravku ili postavi ovisno o potrebi. 

Asfaltiranje za naše ceste dogovoreno da se asfaltiraju i saniraju popratne bankine, a 

županijske ceste su sklopile sporazum sa „Vodopskrbom i odvodnjom“ Zagrebačke županije 

koje će riješiti sanaciju te dionice. U pripremi je donošenje rješenja gdje će sva vozila teža od 

7 t nosivosti, trebala bi po Zakonu sudjelovati u plaćanju naknade za  prijevoz tonaže na 

našim cestama. Prvenstveno ćemo se javljati na fondove za ruralni razvoj i na ostale fondove. 

Rade se projekti i dokumentacija kako bi se mogli javljati na raspisane natječaje. Općina 

Kloštar Ivanić sudjelovala je sa 40 % troškova za konjogojsku izložbu a županija i 

ministarstvo sa 60 %. Za organizaciju blagdana Velike Gospe biti će promjena vezano uz 

samu organizaciju što se tiče glazbe. Na javnim površinama predviđa se jedna glazba na Trgu 

Sv. Ivana. Na privatnim parcelama dozvoljava se vlastita glazba.  

Ivica Novosel: 

Bilo je riječi o zastavama. Da li ćete povećati broj  istaknutih zastava? Dana 25.06. povodom 

DANA DRŽAVNOSTI zastave na stijegu bile su  omotane  kroz cijeli dan, to su simboli 

hrvatske i na to trebamo biti osjetljivi. Apeliram d se to više u Kloštru nikada ne dogodi. 

Imamo domara i komunalne djelatnike da vode brigu oko zastava, da se iste odmotavaju i da 

se vodi briga oko njihovih isticanja povodom držanih i drugih blagdana. Problem zapuštenih 

poljskih parcela u situacijama koje su napuštene ili su u više godišnjem raslinju. Apeliram na 

komunalnog redara prema Odluci o agrotehničkim mjerama, treba utvrditi da li se  radi o 

korovu ili o višegodišnjem raslinju, te postupiti po odredbama iste. Potrebno je popisati takve 

parcele. Imamo u Kloštru dosta došljaka koji su se nastanili te im takve zarasle parcele 

smetaju za svakodnevno življenje. U kakvom je stanju sportska dvorana, da li je potrebno 

renoviranje da postane dostupnija i više iskoristiva? Ovo je vrijeme mogućih požara. 

Građanima naše općine treba dati do znanja koje su institucija i koji su tel. brojevi na koje se 

građani mogu u slučaju havarije obratiti? Što je učinjeno po pitanju industrijske tj. poslovne 



zone u Kloštru? Da li se po tome nešto radi i da li je to u nekoj viziji i koncepciji razvitka 

Kloštra? Potreba za LED rasvjetom u Kloštru? 

Načelnik Željko Filipović: 

Što se tiče zastava na navedeni dan tj. Dan državnosti bile su loše vremenske prilike sa kišom 

i vjetrom te je došlo do omatanja zastava oko stijega. 

Ispričavam se s dužnim poštovanjem, ali nismo u mogućnosti svaki minut paziti da ne dođe 

do  omatanja zastave. Što se tiče primjene Odluke o agrotehničkim mjerama nastojat ćemo sa 

komunalnom službom poboljšati stanje na tom području. Što se pak tiče sportske dvorane, 

sada postoji mogućnost prijave da se ide u prijavu za projektiranje preko EU fondova nekih 

90 % za energetsku učinkovitost dvorana, škola i vrtića, Na taj način se može riješiti školska, 

sportska dvorana.  112 je broj za prijavu požara. Na taj broj dobiju se sve bitne službe 

POLICIJA, VATROGASCI, HITNA.  

Vezano uz industrijsku zonu po mom mišljenju ista bi trebala biti vezana uz cestu od Vrbovca 

prema Ivaniću koja je u planu projektiranja do 2017. godine. Što se pak tiče pitanja za LED 

rasvjetu, usuglasili smo MASTER PLAN gdje ćemo zajedno sa 21 JLS na području 

zagrebačke županije sudjelovati u tom programu.  

Zlatko Golubić: Nemamo dovoljno istaknutih zastava povodom državnih blagdana. Sugeriram 

da za vrijeme državnih blagdana sva poduzeća i građani na objekte istaknu državnu zastavu. 

Molim načelnika da za sve blagdane građanima čestita i zamoli ih da  istaknu državnu 

zastavu.  

Mislav Lukša:   

Školska, sportska dvorana koja je spomenuta, načelnik je na prošlom vijeću rekao da se ne 

mogu tražiti sredstva za dvoranu jer Kloštar ima već postojeću, a sada ima prioritet dvorana u 

Pos. Bregima pa Graberje. U Zagrebačkoj kronici postoji članak o slučaju gdje se dvorana 

gradi na mjestu gdje dvorana postoji (primjer Grad Samobor). Kada se govori o zastavama, 

moram spomenuti da Općina Kloštar Ivanić nema priznati grb ni zastavu. 

Božidar Balenović:  

Krajem ove školske godine, u posjetu školi bili su predstavnici Ministarstva školstva i 

Zagrebačke županije u našoj školi radi izgradnje nove sportske, školske dvorane i donijeta je 

odluka da se ne ide u izgradnju nove sportske dvorane već samo popravak krovišta postojeće 

dvorane.  

Siniša Đura:  

Najavljeno je dobivanje sredstava za sanaciju klizišta koja su se pojavila na našem području. 

Da li smo dobili sredstva, kada će se rebalansom osigurati sredstva za te aktivnosti?Svjedoci 

smo izvođenja radova regionalnog vodovoda i bilo bi dobro da se na stranicama Općine 

Kloštar Ivanić objavi ime osobe koja je kriva za nastalu štetu na privatnim parcelama 

(kolateralna šteta), kako bi se znalo kome se obratiti radi sanacije takve štete. 18.05. 2015. 



godine dao sam zahtjev za informacijom tj. vijećničko pitanje koja se tiču dječjeg vrtića. 

(Jedan dio odgovora sam dobio a drugi nisam pa bi molio da se odgovori na taj dio dostave). 

Izvještaj Radio Ivanića sa prošle sjednice vijeća koji je interpretiran na radio emisiji, ne 

slažem se sa načinom kako je dio izvještaja koncipiran. Izvjestitelj koji je prisustvovao 

sjednici  vijeća iznio je: bila je rasprava o dječjem vrtiću, točnije ravnatelji, zatim 

antagonizam prema ravnateljici se nastavlja, a prije toga je spomenuto pitanje vijećnika Đure i 

„antagonizam prema ravnateljici nastavio se“ što bi značilo da je vijećnik Đura izražavao neki 

antagonizam prema ravnateljici.  

Ja nisam izražavao antagonizam prema ravnateljici već način njenog djelovanja a ne prema 

njoj kao osobi, zatim se nastavlja: čulo se niz „za“ i „protiv“ mišljenja, dok je vijećnik Kukec 

uzalud pokušavao upozoriti vijećnike da su krivo učinili paušalno odbijajući prijedlog za 

dodjelu zahvalnice dječjem vrtiću, što znači da imam dojam da je izvjestitelj previše osobnog 

unio u taj izvještaj. Izvjestitelj bi trebao izvijestiti što se događalo a ne unositi svoje osjećaje. 

Isto tak me čudi zašto nije prenijeta izjava vijećnika Balenovića koji je član Upravnog vijeća 

dječjeg vrtića koji je kritički govorio o radu Upravnog vijeća DV i ravnateljice. Zamolio bi 

Vas predsjedniče vijeća da preventivno djelujete da se takve stvari ubuduće ne događaju, jer 

isto tako ako izuzmemo vrtić, bila je jedna točka dnevnog reda: Izvještaj o radu Upravnog 

odjela Kloštar Ivanić , koje je trebala biti „zvijezda sjednice“ nakon niza propusta Upravnog 

odjela ( po interpretaciji izvjestitelja na Obiteljskom Radiu). 

Načelnik Željko Filipović: 

Vezano uz sanaciju klizišta, po mojim saznanjima mi nećemo dobiti nikakva sredstva 

namijenjena za te svrhe. Dobiti ćemo sredstva vezana uz izgradnju vodovoda u Čemernici iz 

komunalnog dijela. Pitanje vodovoda i objavljivanje imena osobe, nastojati ćemo kod svakog 

prekopa javne površine objaviti ime i kontakt broj odgovorne osobe tak da tu osobu možemo 

kontaktirati ako dođe do eventualnog oštećenja prilikom izvođenja radova. Odgovore vezane 

uz Dječji vrtić dostavljeni su Vam  danas e- mailom i to onaj dio odgovora koje sam ja primio 

tijekom jučerašnjeg dana.  

Ivo Ćosić:  

Pitanje hitne pomoći i timova, zanima me kakva je situacija po pitanju toga? Vezano uz jednu 

parcelu za koju sam bio prozvan da ista nije pokošena, ona je već drugi puta u ovoj sezoni 

pokošena u svrhu hrane za konje. Mene zanima da li ja to smijem ili ne smijem dati  nekoj 

trećoj osobi za košnju, jer je rečeno od strane vijećnice Pavelić da se ne smije dati nikome 

kositi travu za svoje  potrebe? 

Načelnik Željko Filipović: 

Vezano uz hitnu medicinsku pomoć, u prošloj godini potpisan je Ugovor za financiranje hitne 

pomoći zajedno sve tri jedinice lokalne samouprave (Grad Ivanić Grad, Općina Križ i Općina 

Kloštar Ivanić). Trenutno za financiranje dodatnog tima  ne uplaćuje  ni jedna jedinica lokane 

samouprave. Na zajedničkoj sjednici triju lokalnih jedinica raspraviti će se uskoro i o toj temi. 

Nikolina Pavelić: 



Ja nisam nikoga prozivala, već sam reagirala kao vijećnica na molbu građanke Bardić sa 

kojom graniči Vaša parcela. Zanima me da li je to građevinsko zemljište ili se vodi kao 

livada? Osoba kojoj ste dali kositi tu parcelu nije izvršila košnju, već je netko došao sa 

flaksericom i ne adekvatno to odradio. Zna se kako se vrši košnja trave za stočnu hranu.  

Predsjednik općinskog vijeća zaključuje točku aktualni sat: 

                                                          T o č k a  1.  

Rasprava i donošenje Godišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna Općine Kloštar Ivanić za 

2014. godinu. 

Predsjednik Odbora za financije i Proračun, Tomislav Vlahović iznosi: 

Odbora za financije i Proračun sastao se 02.07.2015. i održao sastanak u sastavu 6 prisutnih 

članova. Odbor je razmotrio Godišnji izvještaj o izvršenju Proračuna OKI i sa 3 glasa „za“ i 3 

„suzdržana“  isti nije usvojio.  

Vlatkica Šilipetar upoznaje prisutne sa Godišnjim izvještajem o izvršenju Proračuna Općine 

Kloštar Ivanić za 2014. godinu. 

Ukupno prihodi i primici iznosili su: 13.831.660,35, ukupni rashodi i izdaci iznosili su 

13.536.883,39. Višak prihoda koji iznosi 294.776,96 kn prenosi se u 2015 godinu, a biti će 

utrošen za namjenu planiranu Proračunom Općine Kloštar Ivanić.  

Otvara se rasprava.  

Mislav Lukša:  

Odbor za financije i Proračun je odbio prihvatiti Godišnji izvještaj o izvršenju Proračuna  s 

razlogom što ima grešaka na str. 28, stavka aktivnosti LAG MOSLAVINA gdje piše 6.088,00 

kn, a zbroj aktivnosti je 0. Zanima me da li je to netočno? Na str. 32, također na stavci 

„Udruga branitelja“ 0 kn. Zvuči neprihvatljivo i netočno da nisu Udruzi branitelja doznačena 

nikakva sredstva. Izvještaj nije cjelovit, te sam zatražio dostavljanje podataka o strukturi 

nenaplaćenih potraživanja, strukturi obveza, popis dugotrajne imovine na dan 31.12.2014. 

Zanima me amortizacija koja je trošak. Projektna dokumentacija koja je trošak općine, 

plaćanje konzultantima i prijašnjih godina iznosi  2,7 mil kn. Da li je to moguće? Što je sa 

tom projektnom dokumentacijom koja je zastarjela i građevinskim dozvolama kojima je 

istekao rok? Potrebno prikazati amortizaciju. Imamo udjele u poduzećima u nominalnim 

uvjetima. Mišljenja sam da bi udjele u poduzećima trebalo dati ovlaštenom vještaku da 

procjeni, s obzirom da su to nominalne vrijednosti.  Navodi se da Općina Kloštar Ivanić ima 

depozit u banci u iznosu 137.000 na ime Humanitarni fond u domovinskom ratu. Pojasnite  mi 

što su to „domoljubi rata“? 

Nejasna su potraživanja Turističke zajednice prema poduzećima. S obzirom da je turistička 

zajednica sa 01.06. prestala djelovati, što  je sa imovinom koja se ne navodi, a radi se o 

imovini bivše Općine Ivanić Grad? Nisam zadovoljan sa Izvještajem.  



Zlatko Golubić: U elaboriranju tih podataka, spomenuto je da sam ja kao bivši načelnik 

potrošio novce za projekte za zemljište iznad sportskog igrališta. Nije potrošena ni jedna 

kuna, to su bile besplatne makete i projekcije kako da se uredi tih 10 ha zemlje.  

Tomislav Vlahović: Manjkavost diskusije Lukše i razočaranost njegovim argumentima i priči 

o „pronađenih“ 137.000,00 kn., kje su stanovnici Općine Kloštar Ivanić skupljali za oružje u 

domovinskom ratu.  

Sredstva nisu „pronađena“ nego su od prvog trenutka na računu Proračuna OKI namijenjena 

za fond stradalnika domovinskog rata. Čudi me da nakon toliko vremena provedenih u vijeću 

gosp. Lukša to ne zna. Znamo zašto su ta sredstva namijenjena, da nisu potrošena i donijeta  

je Odluka  da se ništa od tih sredstava neće utrošiti bez odluke samih branitelja. To su 

braniteljska sredstva i čuvati će se dok se odlukom vijeća ili braniteljskom odlukom odluči 

kako će se ista trošiti. Kamate na oročena sredstva se uz dodatna Proračunska sredstva 

isplaćuju braniteljima prema njihovim odlukama.  

Mislav Lukša: Tražio sam da mi se podastru podaci o tim sredstvima i dobio sam nejasne 

odgovore. Kamata je preniska.  

Zatvara se rasprava i daje se na glasanje donošenje Godišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna 

Općine Kloštar Ivanić za 2014. godinu. 

Sa 8 glasova „za“ i 4 „suzdržana „ glasa usvaja se  

GODIŠNJI IZVJEŠTAJ O IZVRŠENJU PRORAČUNA OPĆINE KLOŠTAR IVANIĆ ZA 

2014. GODINU.  

                                                T O Č K A  3. 

1. Rasprava i donošenje Zaključka o sklapanju Sporazuma o suradnji na projektu razvoja 

infrastrukture širokopojasnog pristupa u područjima u kojima ne postoji dostatan 

komercijalni interes za ulaganja, prihvatljivog za financiranje iz EU fondova 

 

Načelnik Željko Filipović: 

Gradovi Dugo Selo i Ivanić-Grad, te Općine Kloštar Ivanić, Brckovljani i Križ sklopit će 

sporazum o suradnji na projektu razvoja infrastrukture širokopojasnog pristupa u područjima 

u kojima ne postoji dostatan komercijalni interes za ulaganja, prihvatljivog za financiranje iz 

EU fondova (u nastavku ovog Zaključka: Sporazum), za područje Gradova Dugo Selo i 

Ivanić-Grad, te Općina Kloštar Ivanić, Brckovljani i Križ (u nastavku ovog Zaključka: 

Projekt).Strane ovog Sporazuma utvrđuju da imaju zajednički interes surađivati na projektu. 

Projekt je jedan od 6 sastavnih dijelova Programa razvoja infrastrukture širokopojasnog 

pristupa u područjima Zagrebačke županije, u kojima ne postoji dostatan komercijalni interes 

za ulaganja, prihvatljivog za financiranje iz EU fondova.  

Otvara se rasprava.  



Mislav Lukša:Ovaj projekt nije novost, EU to godinama provodi i sad isti sufinancira u 

Hrvatskoj. Podržati ću projekt jer smatram da bi mogao omogućiti razvoj zelenih, čiste 

tehnologije , razvoj informatičke struke.  

Siniša Đura: Članak 4. na str. 3. fali „telekomunikacijska infrastruktura“. Zanima me tko bi 

bio nositelj Projekta? 

Načelnik Željko Filipović:Nositelj Projekta bi bio Grad Ivanić Grad, on treba osigurati u 

Proračunu  ukupna sredstva za sva područja , a mi samo za svoj dio.   

Zatvara se rasprava i daje se na glasanje. Konstatira se da je u vijećnici prisutno 11. Vijećnika.  

Jednoglasno se donosi  

                                                            ZAKLJUČAK  

o sklapanju Sporazuma 

                                                                Članak 1. 

Gradovi Dugo Selo i Ivanić-Grad, te Općine Kloštar Ivanić, Brckovljani i Križ sklopit će 

sporazum o suradnji na projektu razvoja infrastrukture širokopojasnog pristupa u područjima 

u kojima ne postoji dostatan komercijalni interes za ulaganja, prihvatljivog za financiranje iz 

EU fondova (u nastavku ovog Zaključka: Sporazum), za područje Gradova Dugo Selo i 

Ivanić-Grad, te Općina Kloštar Ivanić, Brckovljani i Križ (u nastavku ovog Zaključka: 

Projekt).                                                  

                                                                  Članak 2. 

Općina Kloštar Ivanić će sufinancirati pripremne aktivnosti Projekta definirane u čl. 2. 

Sporazuma razmjerno udjelu broja kućanstava na području Općine Kloštar Ivanić u odnosu na 

ukupan broj kućanstava obuhvaćenih Projektom i to sa iznosom od 28.775,00 kn. 

                                                                Članak 3. 

Financijska sredstva navedena u čl. 2. ovog Zaključka osigurana su u Proračunu Općine 

Kloštar Ivanić za 2015. godinu na poziciji „3239 Ostale usluge-geodet.,katast.i ostale“. 

Članak 4. 

Ovaj Zaključak stupa na snagu danom donošenja i objavit će se u „Glasniku Zagrebačke 

županije“. 

                                                                T  o  č  k  a  4.  

a) Podnošenje Izvješća Komisije za izbor i imenovanje o provjeri formalnih uvjeta  

prijavljenih kandidata za izbor članova i zamjenika članova Savjeta mladih Općine 

Kloštar Ivanić i utvrđivanje važećih kandidatura 

b) Provođenje izbora i donošenje Odluke o izboru članova i zamjenika članova Savjeta 

mladih Općine Kloštar Ivanić 



 

Predsjednik Odbora za izbor i imenovanje, Tomislav Vlahović podnosi Izvješće Komisije za 

izbor i imenovanje o provjeri formalnih uvjeta prijavljenih kandidata za izbor članova i 

zamjenika članova Savjeta mladih Općine Kloštar Ivanić i utvrđivanje važećih kandidatura.  

Slijedi provođenje tajnog izbora i donošenje Odluke o izboru članova i zamjenika članova 

Savjeta mladih Općine Kloštar Ivanić.      

                                                       Z A P I S N I K  

                O RADU SA (TAJNOG) GLASOVANJA  ZA IZBOR SAVJETA MLADIH NA  

                      20. SJEDNICI OPĆINSKOG VIJEĆA ODRŽANO 09.07.2015.   

                                                  ( I KRUG GLASOVANJA)  

Utvrđuje se da je od ukupno 15 vijećnika, glasalo 12 vijećnika.  

 

Ukupno preuzeto:   15 listića 

Upotrebljeno:         12  listića  

Neupotrebljeno       3 listića  

 Važećim je utvrđeno 12 listića, nevažećih listića nije bilo.  

Prebrojavanjem važećih glasačkih listića(glasova) utvrđeni su sljedeći rezultati glasovanja:  

1. Predlagatelj: KLOŠTRANSKI SKAUTI 

Kandidat: Ana Bedeković, Zagrebačka 4, 10312 Kloštar Ivanić, r. 17.02.1987. 

Zamjenik: Nikola Haramustek, Stjepana Radića 36, 10312 Kloštar Ivanić, r. 

23.09.1997.                     ……………………… dobili su 8  glasova  

 

2. Predlagatelj: NEFORMALNA SKUPINA MLADIH 

Kandidat: Matija Đura, Naftaplinska 11, 10312 Kloštar Ivanić, r. 24.03.1989. 

Zamjenik: Valentina Bokun, Kralja Tomislava 87, 10312 Kloštar Ivanić, r. 

26.01.1994.                  ……………………….  dobili su 6 glasova    

 

3. Predlagatelj: NEFORMALNA SKUPINA MLADIH 

Kandidat: Daria Karlović, Naftaplinska 11, 10312 Kloštar Ivanić, r. 28.12.1991. 

Zamjenik: Josip Bokun, Kralja Tomislava 87, 10312 Kloštar Ivanić, r. 08.12.1995. 

                                      ……………………..   dobili su 7  glasova   

 

4. Predlagatelj: NEFORMALNA SKUPINA MLADIH 

Kandidat: Daniel Bertina, Dubravačka 27, 10312 Kloštar Ivanić, r. 20.03.1988. 

Zamjenik: Petar Šimunović, Kralja Tomislava 76, 10312 Kloštar Ivanić, r. 22.08.1995.  

                                        …………………….. dobili su 9 glasova  

 



5. Predlagatelj: NEFORMALNA SKUPINA MLADIH 

Kandidat: Lea Laušin, Ulica sv. Marije 9, 10312 Kloštar Ivanić, r. 06.05.1990. 

Zamjenik: Krešimir Rotim, Duga ulica 15, 10312 Kloštar Ivanić, r. 29.08.1993.  

                                        ……………………  dobili su 7 glasova  

6. Predlagatelj: NEFORMALNA SKUPINA MLADIH 

Kandidat: Dario Duvnjak, Ribnjak 7, 10312 Kloštar Ivanić, r. 19.02.1994. 

Zamjenik: Denis Duvnjak, Ribnjak 7, 10312 Kloštar Ivanić, r. 22.05.1989. 

                                         ……………………dobili su 11 glasova                          

 

 

 

7. Predlagatelj: OPĆINSKA ORGANIZACIJA SOCIJALDEMOKRATSKA PARTIJA 

HRVATSKE 

Kandidat: Marija Kašner, Gornja Obreška, Sv. Juraj 62, 10312 Kloštar Ivanić, r. 

25.12.1993.  

Zamjenik: Davor Curić, Ivana Šveara 20, 10312 Kloštar Ivanić, r. 11.06.1990. 

                                                         ………………dobili su 10 glasova  

 

 

Konstatira se da lista  

 

1. Predlagatelj: NEFORMALNA SKUPINA MLADIH 

Kandidat: Daria Karlović, Naftaplinska 11, 10312 Kloštar Ivanić, r. 28.12.1991. 

Zamjenik: Josip Bokun, Kralja Tomislava 87, 10312 Kloštar Ivanić, r. 08.12.1995. 

 

 

2. Predlagatelj: NEFORMALNA SKUPINA MLADIH 

Kandidat: Lea Laušin, Ulica sv. Marije 9, 10312 Kloštar Ivanić, r. 06.05.1990. 

Zamjenik: Krešimir Rotim, Duga ulica 15, 10312 Kloštar Ivanić, r. 29.08.1993.  

 

 

Dobila jednak broj (7) glasova te iste ulaze u drugi krug glasanja.  

 

     Nakon provedenog tajnog glasovanja i dobivenih rezultata izbora donosi se  

O D L U K A 

o izboru članova i zamjenika članova 

Savjeta mladih Općine Kloštar Ivanić 

Članak 1.  

Utvrđuje se da su u Savjet mladih Općine Kloštar Ivanić izabrani: 

1. Ana Bedeković, Zagrebačka 4, Kloštar Ivanić 

Zamjenik: Nikola Haramustek, Stjepana Radića 36, Kloštar Ivanić 

 

2. Daniel Bertina, Dubravačka 27, Kloštar Ivanić 

Zamjenik: Petar Šimunović, Kralja Tomislava 76, Kloštar Ivanić 



 

3. Lea Laušin, Ulica sv. Marije 9, Kloštar Ivanić 

Zamjenik: Krešimir Rotim, Duga ulica 15, Kloštar Ivanić 

 

4. Dario Duvnjak, Ribnjak 7, Kloštar Ivanić 

Zamjenik: Denis Duvnjak, Ribnjak 7, Kloštar Ivanić 

 

5. Marija Kašner, Gornja Obreška, Sv. Juraj 62, Kloštar Ivanić 

Zamjenik: Davor Curić, Ivana Šveara 20, Kloštar Ivanić 

Članak 2.  

Mandat članova i zamjenika članova Savjeta mladih Općine Kloštar Ivanić traje tri godine. 

Predsjednika i zamjenika predsjednika Savjeta mladih biraju članovi Savjeta mladih između 

sebe, na konstituirajućoj  sjednici.  

Članak 3. 

Ova Odluka stupa na snagu danom donošenja, a objaviti će se u „Glasniku Zagrebačke 

županije“ .  

                                                              T  o č k a  5.  

Razno. 

Siniša Đura: Za nastala klizišta u Općini Kloštar Ivanić trebalo bi zatražiti stručno mišljenje 

da se vidi što se počelo  događati sa tlom, kada nastaju isti, ne znači da su to jedini slučajevi i 

da se i dalje  neće pojavljivati. Ugroženi su i neki vitalni objekti, tj. u kojima ljudi žive.  

Načelnik Željko Filipović: U prvoj fazi od strane Zagrebačke županije u komunalnom dijelu 

nisu odobrena sredstva, to ne mora značiti da nećemo dobiti u drugoj fazi. Pokušati će se 

iznaći način i sredstva  za sanaciju klizišta  i iz nekih drugih izvora. 

Mislav Lukša: Dao sam prijedlog za rješavanje te problematike vezano uz Fond za energetsku 

učinkovitost koji rješava takve nastale probleme na nekim dijelovima koji su bili pogođeni na 

državnoj razini,  koji ima i zakonsko uporište za takvo nešto.  

Predlažem načelniku da u tom smjeru krenemo i prema Vladi Republike Hrvatske, da nam 

pomogne jer mi nismo sposobni sami riješiti, treba napraviti elaborate i to prijaviti za 

dobivanje sredstava, te sanirati nastale situacije sa klizištem koje su opasne po život. Treba 

paralelno rješavati i uzroke koji su doveli do pojave klizišta.   

Nikolina Pavelić: Zanima me odgovor što se tiče općinskih  putova koji izlaze van iz II a 

Vinogradskog odvojka i ul. kralja Tomislava, zato što  vlasnici parcela koji imaju 

poljoprivredno zemljište i na njima posijane kulture   ne mogu doći do svojih parcela uslijed 

lošeg vremena. Kloštranski put nije očišćen a izlazi na ul. kralja Tomislava kroz II 

Vinogradski odvojak, OKI je dužna po svojem komunalnom redu održavati poljske putove. 

Vlasnici parcela se služe tim putovima. Nakon krpanja udarnih rupa na cesti, prilikom same 

vožnje automobilom osjeti se izbočenje koje ukazuje na neadekvatno krpanje. Po 



Vinogradskoj ulici uz rub iste nasipavan je svojevremeno kamen kojeg više nema. Prilikom 

mimoilaženja dvaju  automobila nastaje problem jer se cesta sužuje. Potrebno postaviti koševe 

za smeće po ulici Sv. Marije, Zagrebačkoj te po svim nogostupima gdje se kreću pješaci.  

Mislav Lukša: Putovi po našim naseljima su u katastrofalnom stanju (poljski putovi), koje je 

potrebno nasipavati  i čistiti zapuštene kanale kako bi se podržao razvoj poljoprivrede.  

Božidar Balenović: Načelnik je rekao da će za Veliku Gospu u centru Kloštra biti jedna 

glazba (tj. jedinstvena za sve okolne ugostiteljske objekte na javnim površinama). Zanima me 

koja će to glazba biti (koji sastav)? Ujedno bi molio da se ne ograničava broj glazbi i sastava.  

Mislav Lukša: Bitan je cijeli program organizacije Velike Gospe. Dat je prijedlog od grupe 

Bolji Kloštar kako bi organizacija trebala izgledati (više glazbe na više mjesta) nije dobro da 

se ograničava broj glazbenih sastava. Načelnik neka se očituje kako će izgledati organizacija 

Velike Gospe.  

Zlatko Golubić:Ne ograničavajte građanima demokraciju za Veliku Gospu.  

Završava se točka razno.  

Sjednica završava u 20,55.  

 

Zapisničar:                                                             Predsjednik  Općinskog vijeća 

Lidija Zubatović                                                      Krešimir Bunjevac   

Mateja Pokas    

   

   

 

    

 

  

 

  

  

 


